

Protokoll fört vid Skogstorps Golf´s styrelsemöte

Datum	2019-02-12
Plats:	Orrliden
Närvarande	Alf Svensson Olle Nilsson Roger Gill Michael Petersson Maria Larsson Johan Sjöberg Satu Verlinna Nina Lindström
Ej närvarande:	Ulrika Kårefjärd

1. Mötets öppnande

Alf förklarade mötet öppnat.

2. Dagordning

Dagordningen godkändes.

3. Föregående protokoll

Protokollet godkändes och lades till handlingarna.

4. Jubileumsåret

a. 100-åringen

Vi har idag fått ta del av den fina skriften. Bra jobbat. Nu ska den delas ut i lagen till försäljning. Alla i styrelsen samt sponsorerna har fått varsitt ex.

b. "Happenings"

Jubileumsgruppen hade möte innan kvällens styrelsemöte och där har i fått in en deltagare till, Satu Verlinna. Just nu är det fokus på invigningen den 6 april.

5. Ordförandens punkt

Alf har varit på ett möte om Samsyn i SÖFF och Sörmlandsidrotten regi, den 6/2. Bra träff med bra innehåll där Johan Fallby höll en längre föreläsning. Alf har varit på ordförandeträff 7/2 med EIS som hölls i Hållsta. Rysshholm gjorde en dragning om sin fotbollsresa som var väldigt intressant. IK Standard berättade även att de vill satsa mer på hallen och öka ut den för att få större yta för innebandyn.

I övrigt inget att rapportera.

6. Nya Orrliden

a. Planerna

Belysningen funkar att sätta igång med en knapp, på båda planerna, för träningsbelysning. Ska man däremot få igång matchbelysning behöver man göra det i realtid via webben, går inte att sätta på timer. Verkar helt vansinnigt! Vi behöver på projektledarna i detta.

b. Byggnaden

En ny spis är investerad i och köket är nästan klart. Ett par skåpdörrar ska fixas.

Vad gäller om/tillbyggnad så har Micke varit i kontakt med PH Byggteknik och de är intresserade av ett möte för att se närmare på hur vi vill ha det nya klubbhuset. Vi ser till att boka ett möte efter årsmötet.

c. Avtal, skötsel av Orrliden

Vi har haft ett möte med Kommunen och har fått förslag på avtal/överenskommelse gällande drift och skötsel av Orrliden. Det behöver knådas några varv till då det är lite för lite pengar in till föreningen för det arbete som krävs.

Vi ser alla till att läsa igenom förslaget och förser Maria med eventuella synpunkter.

7. Konsulentens rapport

a. Säkerhet Orrliden

Vi lägger ner denna punkt för stunden.

b. Marias sjukskrivning

Maria kommer opereras 27/2 och lär vara okontaktbar ett antal veckor direkt efter samt att hon därefter finns tillgänglig på hemmaplan via telefon och dator.

Micke ser till att skotta om det kommer snö under Marias frånvaro och Olle och Roger ser till att posten kommer hem till Maria.

Nina och Satu ser till att lokalen blir städad och redo inför eventuella utthyningar samt ser till att dela ut nyckeln.

- Förhandsröstningen inför EU-valet, som vi tackat ja till, behöver vi sätta öppettider för. Vi sätter tisdag och torsdag 15-19 de två sista veckorna innan valet.
- Hur gör vi med Valborg? Kan vi köra utan brasa och utan fyrverkeri? Som det ser ut just nu så får vi lägga arrangemanget på hold ett tag.
- Sportlotten vill ha minst fyra företag att kontakta för att få in sponsorer till baksidan på häftet.

- Har fått en önskan från en ledare om att trycka upp mössor med vår logga. Enligt vårt avtal med InterSport så behöver vi ha med Adidas och deras logga... vi funderar ett tag på detta.
- Sparbanken hade en informationskväll om "Varmt om hjärtat" där man ber folk skänka pengar till ett specifikt ändamål och lyckas man nå sitt uppsatta mål så lägger banken till samma summa. Vi har kvar detta i åtanke men under våren har vi så pass mycket annat som lagen ska hjälpa till med så vi avvaktar med detta till hösten.
- Maria håller i en tränarträff imorgon.
- Sörmlandsidrotten undrar om vi vill gå på en styrelseutbildning. Vi avvaktar detta till efter årsmötet.

8. Jämställdhetsarbete

Ulrika har ett medskick med nya förslag på datum för utbildning/träff med Meja; 14/3, 18/3, 21/3 eller 8/4, samtliga med tidpunkt 18:00. Vi lämnar förslag på den 21/3.

9. Ekonomi

Slutrapporten på våra bidrag, av de 195tkr, ger oss en utbetalning på dryga 87tkr.

På måndag kommer bokföringsfirman hit och jobbar så vi har ännu inte någon klar rapport.

Kostnaderna och intäkterna för 100-åringen tas 2018.

10. Verksamhetsfrågor

a) *Ungdom*

Inget nytt att rapportera.

b) *Senior*

Inget nytt att rapportera mer än att det är klart med Thord som tränare.

c) *Arrangemang*

Ställs in 2019.

11. Årsmöte

a. *Datum*

Vi sätter årsmötet till den 12/3 kl 19:00

b. *Valberedning*

Vi gick igenom listan och konstaterade att Olle, Nina, Alf och Satu står för omval. Vi har även förslag på ny ordförande – Pär Eriksson.

12. Skrivelser

Inga inkomna skrivelser utöver de Maria redan mailat ut till oss vartefter det

kommer till föreningen.

13. Övriga frågor

Alf har skickat in en ansökan till 30-30 i föreningens namn. Mycket bra initiativ!

14. Nästa möte

Nästa möte är årsmötet som äger rum tisdag 12/3 2019 kl. 19:00 på Orrliden.

15. Mötets avslutning

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Nina Lindström

Alf Svensson